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DORPSRAAD AMERICA 
p/a L. Reintjes   

Kerkbosweg 21 
5966 NP America 
Tel.: 06-46786127  

info@dorpsraadamerica.nl 

Verslag Vergadering Dorpsraad America,  d.d. 21-09-2022 
 

 

Aanwezige leden: Marco Hesp, Lisa Reintjes, Huub Geuijen, 
Peter van Berlo, Luuk Hagens 

Adviseurs: Frenk Peeters (later), Hay Engels,  
Gasten: Piet Swinkels, Geert Vogelzangs 
Afwezig m.k.: Mariet Roelofs, Hay Mulders,  

Afwezig z.k.: Ellen Jacobs 
Notulist: Lisa Reintjes 

 

Nr Onderwerp/besluit Actie Wie Gereed V 

1 Pannakoooi op trapveldje Terugkoppeling Hay M. 30-06-2022  

2 Agenderen kermisexploitanten 

attenderen inschrijven  

Agenderen voor januari Marco 21-09-2022  

3 Boswachter Staatsbosbeheer 

Peel uitnodigen 

Afstemmen aansluiten bij 

dorpsraadvergadering, als 
datum bekend is dit doorgeven 

zodat dit in het peelklokje 
aangekondigd kan worden 

Marco 19-10-2022  

5 Glasbak Doorverwijzen naar de 
gemeente 

Hay M.  30-06-2022  

 
01. Opening en berichten van verhindering 
Welkom allemaal bij deze dorpsraadvergadering in Het Peelmuseum. 

Afmeldingen zijn binnen van Mariet Roelofs, Hay Mulders, Frenk Peeters later 
 

02. Mededelingen / Ingebrachte agendapunten: 
- Boswachter Willem Broeders van Staatsbosbeheer moest zich helaas afmelden, deze sluit 
volgende keer aan op 19 oktober. Marco zet dit opnieuw in het peelklokje.  

- Luuk geeft aan dat Rasing een verzoek heeft ingediend wijziging bestemmingplan, dat is in 
de Raad geweest. Aanvraag is om een loods te bouwen. Dit wordt ter kennisgeving 

aangenomen. 
- Vanuit Aan de Burg is volgende week een overleg inzake beheerderproblemen.  
 

03. Verslag 20-07-2022 
- Verslag is goedgekeurd.  

 
04. Lopende zaken 
- Wonen in America 

Op 1 augustus heeft de werkgroep Wonen in America een overleg gehad met de wethouder 
en ambtenaar om de plannen voor te leggen. Verkaveling is gemaakt en nu zit er voor de 

gemeente is of zij dit zo mogen doen. Formeel is het geen CPO, hier zitten regels aan. De 
werkgroep doen het iets anders waarbij verkaveling gedaan wordt, de werkgroep gaat echter 
niet zelf bouwen. Omdat Wonen America niet CPO is moet de gemeente dit mee terug nemen 

op de afdeling of dit zo mag.  
 

Er zijn mensen die in een appartement willen wonen, dit heeft wel tot gevolg dat hier een 
ander bestemmingplan voor nodig is. Planning is dat het bestemmingsplan in november klaar 
moet zijn en naar de raad kan, vraag is even of dit gehaald wordt.   

 
- Mestverwerkingsbedrijf Willems 

Willems is moeten stoppen met zaken die niet vergund zijn, wat wel vergund is, is hij niet aan 
het toepassen. Er is momenteel minimale productie. De buurt staat hier los van. Dit is vanuit 

de provincie RUD opgelegd. Er is een verzoek gedaan of de vergunning van 2012 (varkens 
houden) kon worden ingetrokken, maar daar is uitgekomen dat dit niet het geval is omdat 
Willems het laatste half jaar is begonnen met de bouw van de stal. De fundering en paar 

muurtjes staan. Hij moet nu vooruitgang kunnen aantonen.  
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- Fietspad (Greenport Bikeway) Hoebertweg/Spoorweg 
Fundering ligt, bandjes staan. Tegels liggen klaar om erin gelegd te worden. Er komt nog een 
reling langs de sloot (tussen de sloot en het fietspad). Volgens berichtgeving op social media 

moet alles medio november klaar zijn.  
 

- Geluidschermen langs het spoor  
Op 5 september heeft de werkgroep een overleg gehad met de nieuwe wethouder Thijs 
Kuipers, er werd kenbaar gemaakt wat de wens van de bewoners is. Thijs gaf aan dat hij zich 

er persoonlijk nog in moet verdiepen, hij kon er momenteel zelf niet voldoende over zeggen. 
Er is al een besluit genomen en hij zou dan terug moeten komen op een eerder genomen 

collegebesluit. Prorail is uitvoerder en als alles bekend en bepaald is heeft Prorail 7 jaar om 
het uit te voeren. 

 
- Geluidsonderzoek RIVM 
Vanuit RIVM zijn alle Americanen uitgenodigd voor een gezondheidsonderzoek. De enquête 

kan nog ingevuld worden. 
Vanaf 11 oktober krijgen de bewoners die een sensor hebben toegang tot een app waarmee 

ze klachten kunnen registeren.   
Er zijn momenteel nog maar 13 sensors in de lucht van de 18.  
 

- Dorpscoöperatie America / America Left 
Van Hay doorgekregen dat America Left goed loopt. Er zijn twee nieuwe huishoudelijke 

hulpen aangetrokken. Er zijn al met verschillende mensen zgn. keukentafelgesprekken 
geweest, waar leef-zorgplannen in worden opgesteld. Mensen zijn zeer tevreden. 
Hay is als dorpsondersteuner druk bezig met overdracht naar Mariet en Ellen.   

Vanuit Hay is tot op heden geen terugkoppeling gekomen over de opmerking in de vorige 
notulen welke betrekking had op de huisarts en de apotheek. 

 
- Verkeer in America 
De reconstructie van de Wouterstraat en Gerard Smuldersstraat loopt. Momenteel vinden de 

werkzaamheden plaats op de Wouterstraat. 
Het Groen in de bakken moet nog aangeplant worden. Het is de bedoeling dat er op straat 

geparkeerd wordt.  
 
M.b.t. de Lorbaan komen er Veilig Op Weg reclame borden.  

 
- Dorpsradenoverleg 

Er is bericht gekomen inzake behoefte peiling energietransitie. Vanuit Hay vernomen dat dit 
wenselijk is. Wij hebben aangegeven dat dit in America kan plaatsvinden. Dit wordt nog 
bepaald, wij worden meegenomen in de planning.  

 
- Buurtcafé America 

Er wordt een Buurtcafé Integracja georganiseerd, dit komt in het Peelklokje en flyers en 
posters, dit is begin oktober.  
Van Buurtcafé Veiligheid is nog geen datum bekend. Dit is in samenspraak met KBO.  

 
- Flexwoningen 

De dorpsraad neemt hier geen standpunt in.  
 

- Dorpsdialoog financiën 
Het concept is gepresenteerd waar subsidiestelsel op vastgelegd is. Sommige verenigingen 
zagen dat ze gehalveerd zijn op subsidies en sommige zagen dat ze meer kregen. Dit komt 

mogelijk in november in de raad.  
Subsidie dorpsraad gaat omlaag en prioriteitsgelden ook, zoals het er momenteel uit ziet.  

Doel van het nieuwe beleid is dat de gemeente het eerlijker wil maken, omdat er nu vaak veel 
verschil in zit.  
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06. Ingebrachte agendapunten 
- Aan de Brug 
Kees en Martha stoppen ermee, er moet nu iets gebeuren in het beheer. Mogelijk is dat we 

zelf koffie/thee zetten. Er wordt een oproep gedaan aan de gebruikers om hier zelf voor te 
zorgen, maar ook zelf schoon te maken en het netjes achter te laten. Ze zijn aan het kijken 

om het beheerders schap onder een paar personen te verdelen. Het volgende overleg is 
volgende week.  
Bestuur is het belangrijkste wat er moet komen geeft Geert aan.  

Donderdag 29e is er een overleg, Marco en Peter van Berlo sluiten aan.  
 

07. Ingekomen en uitgaande stukken 
De stukken zijn door iedereen ontvangen.  

- Aan de Brug 
- Bericht beantwoording gedeputeerde staten 
- behoeftepeiling energietransitie  

 
 

08. Rondvraag 
- Luuk: Rond januari/december drukker, want hij stelt zicht kandidaat voor 

waterschapsverkiezingen. Plek moet nog worden vastgesteld, maar dit wordt in top 5.  

- Frenk: wordt burgerraadslid. Dit zal in oktober gebeuren. Aanvraag is gedaan. Frenk zal 
nooit deelnemen aan een raadsvergadering maar wel de technische vergadering, 

Burgerraadsleden mogen dan vragen stellen en adviesgeven.  
- Hay: Nieuwe inwoners worden welkom geheten en krijgen een welkomstpakket. Gisteravond 

is Hay in Meterik geweest om een avond te organiseren voor nieuwe inwoners voor dat 

jaar, dit vond Hay een mooi idee om hier te delen. De dorpsverbinders zaten hier ook bij.   
- Lisa: Patty Schurink komt volgende keer mogelijk meeluisten.  

Zelf is Lisa de komende twee maanden niet aanwezig. Volgende keer is 19 oktober en 16 
november. Besproken wordt dat de vergadering dan om 19.00 uur begint, Luuk notuleert 
dan. Het bestuur komt om 18.45 bijeen.   

- Marco: reminder stemmen op de Dorpsraad voor Rabo Clubsupport,  
- Huub: Er zijn nieuwe inwoners op de Eghaam komen wonen vanuit Gennep. Daar 

organiseerde Liesbeth een levende kersttocht en stal door het dorp. Zij heeft Marco 
benaderd om dat hier in America op te willen zetten. Marion Heijnen, Niek Vervoort, Huub 
Geijen, Peter Tielen zijn mee opgestaan om dit verhaal van Gennep naar America te halen. 

Vanuit de stichting uit Gennep heeft America alle materialen en spullen ontvangen. Er 
komen dan marktkraampjes op het plein en een tocht door het dorp. Voor de opbouw zijn 

straks nog mensen nodig.  
 
09. Sluiting 

De voorzitter sluit om 22:00 uur de vergadering met dank voor ieders aandacht en inbreng. 
 


